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Protokół Nr XXXVII/21 

z XXXVII sesji Rady Miejskiej w Łobżenicy   

w dniu 29 grudnia 2021 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica, przy  

ul. Sikorskiego 7 w Łobżenicy.  

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne. 

• Otwarcie sesji. 

• Quorum. 

2. Porządek obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2021-2034. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 

rok.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Łobżenica 

2021 roku, które nie wygasają z upływem roku budżetowego.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2022.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2022.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych 

położonych w miejscowości Fanianowo 28, stanowiących własność Gminy 

Łobżenica. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.  

10. Interpelacje, zapytania radnych. 

11. Wolne głosy i wnioski. 

12. Zakończenie obrad sesji. 
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Ad. 1 Sprawy organizacyjne 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja    

O godzinie 14:00 otworzył XXXVII sesję Rady Miejskiej w Łobżenicy w kadencji 2018-

2023. Poinformował, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym dzisiejsze obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk.  

Pan Przewodniczący Antoni Kapeja powiedział, że w związku z powyższym ma miejsce 

przetwarzanie danych osobowych osób uczestniczących w obradach sesji, w postaci ich 

wizerunku, barwy głosu i innych danych ujawnionych przez rozmówców. Obowiązek 

informacyjny wobec tych osób spełniany jest poprzez wywieszenie treści klauzuli obowiązku 

informacyjnego na drzwiach wejściowych do sali, w której odbywają się obrady sesji Rady 

Miejskiej w Łobżenicy. Klauzula znajduje się również w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Miejskiego Gminy Łobżenica. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zapoznanie się z treścią informacji. Następnie 

powitał radnych, gości oraz mieszkańców oglądających transmisję z obrad. 

 

Poza Radnymi Rady Miejskiej w Łobżenicy w sesji uczestniczyli: Burmistrz Łobżenicy Piotr 

Łosoś, Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski, Skarbnik Gminy Łobżenica 

Danuta Dubicka oraz radca prawny Katarzyna Paczyńska. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Następnie poinformował, że  

w dzisiejszych obradach uczestniczy czternastu radnych. Powiedział, że Rada jest władna 

podejmować uchwały. 

Radny nieobecny: Edward Starszak. 

 

Zawiadomienia o sesji oraz listy obecności stanowią załączniki nr 1-5 do protokołu.   

 

Ad. 2 Porządek obrad 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że radni otrzymali porządek obrad dzisiejszej sesji. Zapytał, czy ktoś chciałby 

zabrać głos w tym temacie. 
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Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Oznajmił, że będziemy pracowali zgodnie z przygotowanym porządkiem obrad. 

 

Ad. 3 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2021-2034 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w dniu wczorajszym odbyła się Komisja Oświatowa oraz Komisja 

Finansowa. Poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie propozycji zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Powiedziała: „Przepraszam, że te materiały wpłynęły bardzo późno, ale to też wyniknęło ze 

zmian, które jeszcze miały miejsce wczoraj popołudniu. Niestety musimy to aktualizować, 

ponieważ dotyczy to przedsięwzięć, do których są stosowane dofinansowania ze środków 

unijnych, a zatem musi być to na bieżąco zaktualizowane. Gdyby ta nazwijmy to sesja taka 

porządkująca odbyła się wcześniej, tych zmian byśmy nie nanosili, ale że jest taka możliwość 

to uważam, że zmiany powinny zostać naniesione”. 

Następnie Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2021-2034 (załącznik nr 6 do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Powiedział: „Pytanie odnośnie ujęć wody. Z tego co mi wiadomo to tam były cztery ujęcia 

wody, tak, do modernizacji ? Bo z tego co widzimy są trzy”.  

Poruszył również kwestię budowy drogi w miejscowości Luchowo: „Wydaje mi się, że 

myśmy tam kiedyś ustalali kwotę niższą o chyba około 35 tysięcy. Z czego wynika 

podniesienie tych kosztów ?” 
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Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Ustosunkowała się do pierwszego pytania radnego Aleksandra Tadycha. Poinformowała, że 

zakres rzeczowy przedsięwzięcia wynika z wydanej promesy przez Bank Gospodarstwa 

Krajowego i „to zadanie zostało określone zgodnie ze złożonym wnioskiem”. Oznajmiła: 

„Także ja mam z tego dokumentu tą nazwę i ten zakres rzeczowy”. 

Następnie Pani Skarbnik powiedziała, że zakres zadania w Luchowie został ustalony na rok 

2021 w kwocie 60 tys. zł. Poinformowała, że na chwilę obecną została wykonana tylko 

dokumentacja projektowa za 5,3 tys. zł. Pozostała część zadania zostanie zrealizowana  

w przyszłym roku. Dodała, że środki w wysokości 54,7 tys. zł będą wydatkami roku 2022, 

zgodnie z podjętą już wcześniej uchwałą budżetową. 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział: „Chodzi mi o tą drogę przy świetlicy w Luchowie. Pani podała 5 300, a tutaj jest 

4 300” .  

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Oznajmiła, że dokumentacja kosztowała 4,3 tys. zł. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Łobżenicy Aleksander Tadych 

Zapytał, „jaki odcinek tej drogi planujemy robić”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Poinformował, że od drogi wojewódzkiej do drogi gminnej - około 300 m. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łobżenica na lata 2021-2034. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVII/329/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Łobżenica na lata 2021-2034, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
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Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 

rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu Panią Skarbnik. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Omówiła projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 

rok, który stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zamknął dyskusję. Następnie zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVII/330/21 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Łobżenica na 2021 

rok, która stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy 

Łobżenica 2021 roku, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił Panią Skarbnik o przybliżenie tematu. 

 

Skarbnik Gminy Łobżenica Danuta Dubicka 

Omówiła projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Łobżenica 

2021 roku, które nie wygasają z upływem roku budżetowego (załącznik nr 10 do protokołu). 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w dyskusji. 

Wobec braku uwag Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVII/331/21 w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Łobżenica 

2021 roku, które nie wygasają z upływem roku budżetowego, która stanowi załącznik  

nr 11 do protokołu.  

 

Ad. 6 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2022 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że temat był omawiany na wczorajszej komisji. Udzielił głosu Panu 

Przewodniczącemu Mariuszowi Wiśniewskiemu. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Poinformował, że Komisja Oświaty na posiedzeniu w dniu wczorajszym przeanalizowała 

projekt Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

projekt Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. Oznajmił, że  

w pracach komisji uczestniczyli Panowie Burmistrzowie, Pani Skarbnik, Przewodniczący 

Rady Miejskiej oraz członkowie Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. 

Pan Przewodniczący Mariusz Wiśniewski powiedział, że komisja zwróciła uwagę na spożycie 

napojów alkoholowych i nie tylko przez młodzież szkolną w miejscach publicznych.  

W związku z tym komisja dostrzega potrzebę większej kontroli ze strony rodziców, 

nauczycieli i policji. 

Poinformował, że radni zwrócili uwagę na problem żebractwa. Kontynuował, że komisja 

zawnioskowała o ograniczenie punktów sprzedaży alkoholu, „ograniczając się oczywiście do 

tych, które już istnieją”. Oznajmił, że realizacja wniosku wymaga zmiany obecnie 

obowiązującej uchwały. 

Następnie Pan Przewodniczący Mariusz Wiśniewski powiedział, że komisja zaproponowała 

również wykorzystanie małego kina społecznościowego do spotkań profilaktycznych, np.  
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z młodzieżą. Stwierdził: „Uważam, że wizualizacja więcej daje niż słowa, opowiadanie,  

a jeszcze bardziej bezpośrednie spotkania z takimi ludźmi uzależnionymi naprawdę mogą 

wpłynąć bardzo mocno na psychikę”. Dodał, że Komisja Oświaty i Polityki Społecznej 

rekomenduje o przyjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję. 

W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych na rok 2022. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVII/332/21 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2022, która stanowi załącznik  

nr 12 do protokołu.  

 

Ad. 7 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2022 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poprosił o zabranie głosu Pana Przewodniczącego Mariusza Wiśniewskiego. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty i Polityki Społecznej Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Mariusz Wiśniewski 

Oznajmił: „Również ten projekt komisja analizowała. Oczywiście te wnioski wypracowane, 

które już do tej pory przedstawione, one się pokrywają oczywiście z projektem dotyczącym 

uchwały rozwiązywania problemów narkomanii”. Poinformował, że Komisja Oświaty 

rekomenduje przyjęcie uchwały. Dodał, że prawdopodobnie od marca programy 

przeciwdziałania alkoholizmowi oraz narkomanii będą musiały zostać ujęte w jednej uchwale. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 
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Wobec braku uwag Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie  

uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVII/333/21 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2022, która stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

lokalowych położonych w miejscowości Fanianowo 28, stanowiących własność Gminy 

Łobżenica 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Otworzył dyskusję w tym punkcie obrad. 

 

W związku z brakiem uwag Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem 

uchwały. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVII/334/21 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości lokalowych 

położonych w miejscowości Fanianowo 28, stanowiących własność Gminy Łobżenica. 

Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie obrad. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała za zasadną petycję 

mieszkańców z dnia 28 października 2021 r. w sprawie utworzenia żłobka w Łobżenicy. 

Oznajmił, że wszyscy członkowie komisji jednogłośnie uznali, że żłobek przyczyniłby się do 
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polepszenia standardu życia w naszej gminie. Żłobek pozwoliłby na spowolnienie lub nawet 

zahamowanie migracji młodych ludzi z naszej gminy. Dodał, że komisja rekomenduje Radzie 

pochylenie się nad tym problemem w najbliższym czasie. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Komunalnej Rady Miejskiej  

w Łobżenicy Wiesław Bodetko 

Wyraził obawę, że zainteresowanie żłobkiem może być większe niż przewidywana liczba 

miejsc w tej placówce. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że komisja zajęła się petycją. Powiedział: „I tu jest pozytywne stanowisko 

komisji i myślę też i będzie radnych, ale to wcale nie oznacza, że my będziemy to już czy  

w tym roku budowali. Rozmawialiśmy na ten temat i Panowie Burmistrzowie byli na 

spotkaniu, że podejdziemy do tego jak będzie jakaś możliwość (...) dofinansowania i potem 

pomyślimy o miejscu, gdzie by to mogło być”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił: „Temat jest od dwóch lat, bo przecież podjęliśmy takie działania i nie było woli 

Pani dyrektor przedszkola. (...) Podjęliśmy ankietę. Dostaliśmy 700 odpowiedzi 

pozytywnych, co nie oznacza, że na 700 dzieci będziemy robili żłobek”. 

Pan Burmistrz kontynuował: „Jak już poważnie zaczęliśmy na komisji rozmawiać o żłobku 

zadzwoniłem do Burmistrza Krajenki. Oni wybudowali żłobek i też były deklaracje i potem 

był problem z naborem. (...) Mają żłobek na 20 dzieci dzisiaj, co nie oznacza, że nie. 

Absolutnie jesteśmy za żłobkiem”. 

Poinformował: „Rozważaliśmy dwie koncepcje. (...) Pierwsza to przedszkole w Łobżenicy  

i wydaje mi się ta koncepcja najtrafniejsza. Takie też jest przeznaczenie jednego skrzydła  

w tym przedszkolu, mniej więcej na 20 dzieci i myślę, że to jest optymalne rozwiązanie.  

A jeżeli okaże się z czasem, że zapotrzebowanie na żłobek jest dużo, dużo większe możemy 

szukać innych rozwiązań. Na dzisiaj oczywiście to jest sprawa dyskusyjna. Dyskutujemy  

o tym”. 

Burmistrz Łobżenicy dodał: „Są różne możliwości. Możemy to zrobić też w pawilonie na 

ulicy Sikorskiego. Rozwiązań jest kilka. Przyjmujemy tą petycję bardzo pozytywnie  

i widzimy też taką potrzebę”. 
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Zastępca Burmistrza Łobżenicy Józef Lewandowski 

Oznajmił: „Czekamy na nabór do Malucha plus, ogłaszany corocznie przez Wojewodę i jeżeli 

ten nabór zostanie ogłoszony to tak jak mówiliśmy na komisji przygotujemy swój wniosek na 

jedno (...) z tych miejsc do modernizacji, o których mówił Pan Burmistrz”. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Wobec braku innych uwag poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji. 

 

Rada Miejska w Łobżenicy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za”, głosów 

„wstrzymujących się” oraz głosów „przeciw” nie stwierdzono, podjęła Uchwałę  

Nr XXXVII/335/21 w sprawie rozpatrzenia petycji, która stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 10 Interpelacje, zapytania radnych 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna interpelacja. Przypomniał, 

że składane są one na piśmie. 

Następnie przeszedł do realizacji następnego punktu w porządku obrad. 

 

Ad. 11 Wolne głosy i wnioski 

 

Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Powiedział: „Panie Burmistrzu. Ja bym prosił o wyjaśnienie takiej sytuacji. Proszę 

wytłumaczyć, dlaczego w zarządzeniu 148/2021 anuluje Pan zarządzenie z 1 stycznia ?”  

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś  

Zapytał: „W zarządzeniu numer ?”  
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Radny Rady Miejskiej w Łobżenicy Ryszard Biniak 

Oznajmił: „Chodzi mi o 148/2021 z 20 grudnia, kiedy po drodze to zarządzenie ze stycznia 

było już zarządzeniem numer 86 z 20 lipca (…) anulowane. Proszę to wyjaśnić. 

Prawdopodobnie przypuszczam, że tu nastąpił jakiś błąd”. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś  

Poinformował: „Nie odpowiem teraz. Sprawdzę i odpowiem na piśmie”. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Andrzej Dziamara 

Zgłosił uwagi do jakości wody z kranu w dniu dzisiejszym. Zasugerował ostrzeganie 

mieszkańców przed takimi sytuacjami. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Oznajmił, że zainteresuje się tą sprawą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy Antoni Kapeja 

Złożył życzenia noworoczne. 

 

Burmistrz Łobżenicy Piotr Łosoś 

Podziękował za współpracę w 2021 r. Złożył życzenia noworoczne. Powiedział: „Myślę, że 

nie będzie takiego ogólnego spotkania noworocznego (...) tak jak to było w takim, że tak 

powiem, gronie szerokim, ale chciałbym jednak Państwa radnych i sołtysów zaprosić na 

wspólne spotkanie. Jeszcze ustalimy termin. (...) Oczywiście zaproszenia do Państwa dotrą”. 

 

Ad. 12 Zakończenie obrad sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Łobżenicy 

Antoni Kapeja o godzinie 15:07 zakończył obrady XXXVII sesji Rady Miejskiej. 

 

Protokołował:         Przewodniczył: 

/-/ Łukasz Sobieszczyk       /-/ Antoni Kapeja 


